
FAU-møte: Hele FAU 
Torsdag 25. april 2024 ⋅ 19:30 – 21:30  
 
Tilstede: Bjørg Augestad Ims 6d- leder, Christoffer Fremstad 4c- nestleder, Hanne 
Kirkebø 3c- referent, Sanja Josefine Haugen 3d (vikar 5c), Trine Holt Edwin 5a, 
Kelechi Wahnstrøm 4d, Alexander Michaelsen 4b, Cecilia Sødling 6c, Keti Bencic 
Berljafa 5b, Sten Kristiansen 1b, Niels Berthelsen 4a,  
 
Ingen fra 7. klasse representert på grunn av skoleball.  

 

Del 1: Informasjonsdel:  
 

1. Lillefri-gruppas arbeid, se vedlegg med innspill til skolens forslag til evaluering 
v/Christoffer 

Christoffer redegjør for FAU sin involvering i evaluering av fjerning av lillefri på Løren 
skole og innspillene fra arbeidsgruppen for gjennomføringen av evalueringen.  

Lillefri-gruppen består av Christoffer, Josefine og Hanne 

 
 2. 17. mai: status v/Bjørg 

Erlend Brobakk leder for 17. mai komiteen.  

De har kontroll.  

Jubileumsår i år. Korpset fyller 100 år. 

 
3. Oppsummering fra KFU-møte om ressursfordelingsmodell v/ Bjørg eller Cecilia 

 
- Skolebyråden informerte om at denne skal revideres fra budsjettet for 2026. Det er 
altså mulig å påvirke i perioden frem til det. Ønsker vi det?  

Om noen ønsker å gå inn og jobbe politisk med å se på andre modeller for 

ressursfordeling kan man melde seg til det.  

Ca 9 mill underskudd de siste årene. Se tidligere referater.  

Cecilia vil ta med seg inn i driftsstyre at det er mulig å få ekstra penger hvis elever får 
diagnoser etter at ressursene er fordelt ut i fra de behovene skolen har.   



FAU anbefaler at om det er en elev med behov som gir ekstra midler bør skolen 

konsekvent be om ekstra penger til denne eleven? 

 
4. Trafikkprosjektet: Status og fremdriftsplan 

Søker om midler til prosjekter, der ønsket er å få et mer levende område med 
beplantning, kunst- noe som får flere til å bruke gaterommet slik at det mer naturlig å 
senke farten når man kommer fra Østre Aker vei.  

Økern Torvvei vil ikke håndtere trafikken om alle elevene skal kjøres til skolen. Viktig 
at det er andre alternativer for at barna skal komme seg til og fra skolen.  

 
5. Klubben og nærmiljøarbeid: Status og veien videre 

Bjørg informerer: 90 st på åpningen. Har vært 20-30 en periode. Nå nede i 10 
personer. 

Flyttet til Økern portal.  

Evalueringsskjema for å se hva som gjør at ungdommene ikke møter. 

Man har en hypotese om at det er tidspunktet. At det må være rett etter skolen. Men 
da er det et bemanningsproblem. Men viktig å finne ut hvordan man kan få tilbudet til 
å treffe. Eneste fritidstilbudet for brukergruppen.  

Veitvedt og Sletteløkka har  

Bydelsadministrasjonen 

20 år  

750.000 ekstra midler 

Trude Mette Johansen 

Mari Boysen- byutvikler 

Bjørg informerer om flere prosesser som pågår i området når det gjelder midlertidig 
muligheter i nærmiljøet mens man Det kommer et stor bibliotek i hele 
hovinutviklingen.  

Selvaag prosjekterer Bjerkebanen- leiligheter og konsertarena 

 
6. Eventuelt 

- Beslutning: Enighet om at pakker blir kjøpt inn, en til en klasse i forbindelse 
med kulturfestivalen 



- Det oppleves at det kommer lite informasjon fra skolen om når det skjer 

endringer på klassenivå og skolenivå. Dette er tidligere tatt opp med skolen i 
andre sammenhenger, at det er behov for god informasjon fra skolen til 
foreldrene når det skjer endringer.  

- Man diskuterer også frafall av mat fra AKS.  

 

Del 2: Arbeidsstasjoner etter interesser: 
Vi setter opp «poster» for de ulike arbeidsområdene FAU har så kan folk rullere på 
disse, i tråd med egne interesser og komme med innspill til videre arbeid.  

Del 3: 21:10-21:30: Oppsummering av del 2 i plenum 
 

 


